

MegaBox 啟德及九龍灣限定家居禮遇優惠 Kai Tak & Kowloon Bay Resident Offers List

商戶 Merchant	Shop no.	Tel.	優惠詳情	Offer Details
Therapedic	L2 26	2662 3882	購買指定正價貨品 8 折	20% off on selected regular-priced items
Airland 雅蘭	L2 27	2264 4888	購買指定正價貨品 8 折	20% off on selected regular-priced items
EMMAS Dentons	L2 28	2713 3378	購買指定產品額外 95 折 (不適用於半價或以下產品)	Extra 5% off on selected items (Not applicable to products discounted at 50% off or lower)
MORRIS	L2 32 & 33	5530 6619	購買梳化滿指定金額，可享即時扣減現金回贈： - 滿 HK\$7,000 減 HK\$500 - 滿 HK\$10,000 減 HK\$1,200 - 滿 HK\$20,000 減 HK\$3,000 (不適用於購買陳列品)	Enjoy HK\$500 discount upon HK\$7,000 purchase on sofa items; Enjoy HK\$1,200 discount upon HK\$10,000 purchase on sofa items Enjoy HK\$3,000 discount upon HK\$20,000 purchase on sofa items (Not applicable for the purchase of display items)
舒達 Serta	L3 4	2666 0932	凡選購指定紐西蘭系列床褥可享 75 折優惠及可獲贈升級禮品 Serta 天然乳膠睡枕* (價值高達 HK\$2,576) (*單人床褥 107cm 以下送 1 個；雙人床褥 122cm 以上送 2 個)	25% off on Serta New Zealand Series mattress and receive a free gift upgrade to Natural Latex Pillow* (valued up to HK\$2,576) (SIZE ON SINGLE below 107cm GET 1 AND DOUBLE 122cm or above GET 2)
SINOMAX	L3 5 - 6	2629 5122	購買任何正價貨品可享 95 折	5% off on regular-priced items
PHILIPS@eI	L3 7	2699 6368	購買滿 HK\$10,000 可享 85 折優惠 (Philips Hue / 風扇燈 / 時鐘及 門鎖除外)	15% off upon HK\$10,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, fan, clock, and door lock)
			購買滿 HK\$20,000 可享 8 折優惠 (Philips Hue / 風扇燈 / 時鐘及 門鎖除外)	20% off upon HK\$20,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, fan, clock, and door lock)
e Lighting	L5 6	2833 1998	購買滿 HK\$10,000 可享 85 折 (Philips Hue / 風扇燈 / 時鐘及 門鎖除外)	15% off upon HK\$10,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, fan, clock, and door lock)
			購買滿 HK\$20,000 可享 8 折 (Philips Hue / 風扇燈 / 時鐘及 門鎖除外)	20% off upon HK\$20,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, fan, clock, and door lock)
GIORMANI 茲曼尼	L5 7	3194 6370	購買梳化單一消費折實後滿 HK\$10,000，即享有額外 HK\$200 折扣優惠及送 A099A 布藝抱枕 2 個 (價值 HK\$660)	Enjoy H\$200 discount and a pair of complimentary A099A fabric cushions (worth HK\$ 660) upon spending of HK\$10,000 on sofa item
Kärcher	L7 7	5106 3279	購買任何正價機器及配件產品 9 折	10% off on regular-priced items (machine & accessories)

· 優惠有效日期：2024 年 1 月 1 日起至 2024 年 12 月 31 日；

Offers are valid from 1 Jan to 31 Dec 2024.

· 優惠只適用於有關商戶之 MegaBox 分店；

Offers are only applicable to MegaBox shop.

· 優惠只適用於是次活動特選樓盤名單之住戶；

Offers are only applicable to the occupants of properties list on Designated Properties List.

· 優惠、活動及資訊由各參與商戶提供並受條款及細則約束，詳情請向有關商戶查詢；

Offers, promotion, and information are provided by respective merchants and are subject to terms and conditions. For details, please contact respective merchants.

· 優惠產品不設送貨服務 (特別註明除外)；

The above offers do not include delivery services (unless otherwise specified).

· 優惠不可與其他優惠同時使用；

Offers cannot be used in conjunction with other discount and promotion offers (unless otherwise specified).

· 有關優惠貨品及贈品數量有限，售 / 送完即止；

Quota applies while stock lasts (unless otherwise specified).

· 有關優惠不可兌換現金、找續，或更換其他商品；

The above offers are not refundable or exchangeable for cash.

· 顧客於各商戶享用以上優惠前，顧客必須出示合優惠資格之有效住址證明 (例如住戶證) 方可享此優惠；

Please present valid address proof (e.g. resident ID card) to enjoy the above offers.

· 商戶有權要求顧客出示住址證明 (例如住戶證) 或核對顧客之送貨地址以核實「MegaBox 啟德九龍灣住戶限定家居禮遇優惠」之享用資格；

Staff of shops reserve the right to request for customers' address proof (e.g. resident ID card) or delivery address for identification and verification purpose.

· 優惠及符合優惠資格之特選樓盤名單或不時更改而不作另行通知，請於享用以上優惠前向各有關商戶查詢優惠之供應情況及條款細則；

Offers and the Designated Properties List are subject to change without prior notice, please contact staff of respective merchants for other details or Terms and Conditions of each discount offer.

· 有關貨品、服務及資訊均由有關商戶直接售賣及提供給顧客，因此，有關貨品、服務及資訊的提供及售賣的有關責任亦由有關商戶全權負責；

All related responsibilities and liabilities of provision of products, services and information that are relevant to this promotion are to be entirely borne by the respective shops.

· 如有任何爭議，MegaBox Development Co. Ltd. 及各商戶保留最終決定權。

In case of any disputes, MegaBox Development Co. Ltd. and respective merchants reserve the right of final decision.

(version date: 27/03/2024)